
 ZÁPIS č. 13 

Z PORADY VÝKONNÉHO VÝBORU 

 PARDUBICKÉHO KRAJSKÉHO ATLETICKÉHO SVAZU 

A PŘEDSEDŮ ATLETICKÝCH ODDÍLŮ 

 

 

Datum:   14. 12. 2022 

Čas jednání:  16:30 – 18:00 hodin 

Místo jednání:  Restaurace Signal, Pardubice 

VV PKAS:  Dejdar, Tlapáková, Hüblová, Marek, Skalický, Skřivánek, Jonášová 

Zástupci oddílů:  Razým, Stránský, Strnad, Juliš, Kubíček, Vencl, Klimeš, Janecký, Kalinová, 
Lakota 

Omluveni:  zástupce TJ Sokol Žamberk a Zdraví a sportovní aktivity Dříteč 

 

Program: 

1. Zahájení a úvod 

2. Rozhodčí PKAS 

3. Soutěže PKAS 2023 

4. Různé 

5. Závěr 

 

1. Zahájení a úvod 

L. Dejdar zahájil otevřené jednání VV PKAS s předsedy AO. Přivítal účastníky a zhodnotil soutěže PKAS 
v roce 2022. 

KP Hala – Jablonec n. N. – vysvětleny důvody změny místa, KP se uskuteční 29.1.2022. 

Na základě jednání s předsedy LKAS, HKAS a PKAS byl dohodnut termín pro víceboje v hale  14.-
15.1.2022 - Jablonec n. N.  

 

2. Rozhodčí PKAS 

L. Skalický informoval o odměnách pro rozhodčí na rok 2023 – odměny zatím nebudou navýšeny. 
Nově bude hlavní rozhodčí (2. liga a výše, baráže) placen z  prostředků ČAS.  

L. Dejdar opět připomenul obecný nedostatek rozhodčích, který bude nutné řešit – VV KAS se tímto 
bude zabývat.  

 

3. Soutěže PKAS 2023 

E. Hüblová informovala o termínové listině krajských soutěží. Byli dořešeni pořadatelé jednotlivých 
soutěží.  



Diskuse vznikla ohledně pořádání 2 nebo 3 kol Gigantu družstev a posunutí termínu v  KPD žactva 
(3.9.2023) – dle hlasování ponecháno dle původního předpisu. 

 

4. Různé 

L. Dejdar informoval o jednání z Oponentur SpS a vzniků atletických akademií. Nechal hlasovat o 
mandátu k zahájení jednání o možnostech vzniku krajské atletické akademie – jednomyslně 
schváleno. 

 

5. Závěr 

L. Dejdar poděkoval všem přítomným za účast na jednání a popřál hezké Vánoce. Následovala 
společná večeře. 

 

 

 

 

Zapsal: P. Mlateček 

Schválil: L. Dejdar 

 


